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Aanwezig  
Voorzitter M. Schreurs (plv.) 
De leden  Har Beurskens (SV), Marianne Bultman (RO), Roy Coolen (SV), Berry 

Hermans (RO), Leon van Kessel (PL), Peter van Melick (CDA), Maurice 
Schreurs (CDA) Gerry Teeuwen (RO) en Ad Thomassen (VVD) 

Vervanging De heer L. Linssen (SV) vervangt de heer M. Graef. De heer J. van Beek 
(D66) wordt vervangen door de heer R. Raemakers 

Portefeuillehouders A. Verhoeven en P. Verlinden  
Ambtelijke ondersteuning R. von Schwartzenberg bij agendapunt 5a 

J. van Aaken bij agendapunt 9 
Derden R. Wolters van de BNG bij punt 5a 

T. van Lieshout en C. Delissen bij agendapunt 5b 
Raadsleden op de tribune S. Backus 

Ambtenaren op tribune -- 
Belangstellenden 2 personen 
Commissiegriffier J. Lommen  

 

01 Opening 
De plaatsvervangend voorzitter de heer M. Schreurs opent de vergadering om 19:30 uur en 
heet iedereen van harte welkom. Hij bedankt de heer H. van Bogget, die vanwege gezondheids-
redenen ontslag heeft genomen als raadslid, en daarmee ook als voorzitter, voor zijn inzet. In 
de raadsvergadering van 10 februari zal in de opvolging worden voorzien.  

Daarnaast maakt hij melding van de vervanging zoals boven aangegeven.  
02 Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld met dien verstande dat raadsvoorstel 6c begroting veiligheidsre-
gio Noord- en  Midden-Limburg wordt gekoppeld aan agendapunt 5b de presentatie van en 
door de Directeur Veiligheidsregio. 

03 Vaststellen verslag vergadering 3 december 2014 
Het verslag wordt conform vastgesteld. 

04 Spreekrecht niet-commissieleden 
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

05 Presentaties en thema’s 

05a Presentatie BNG over de beleggingsportefeuille van Leudal  

De jaarlijkse presentatie die bijgevoegd is bij de vergaderstukken wordt gehouden door de 

heer R. Wolters van de BNG. De presentatie is bij de stukken gevoegd.  
Algemeen kan gesteld worden dat de beleggingen een erg hoog rendement hebben opgele-
verd. De oorspronkelijk waarde van 40 miljoen zou bij verkoop thans 46 miljoen waard zijn, en 
er is als 12 miljoen onttrokken aan de portefeuille (rendement van 56%) Gelet op de beper-
kingen die een gemeente heeft vanwege het zgn. schatkistbankieren, is het niet logisch om dit  

te doen. Alleen als de gemeente een bestemming heeft voor het geld, dan kan worden over-
wogen om het benodigde deel van het pakket te verkopen in plaats van dit geld te lenen.  

05b De directeur van de Veiligheidsregio NML 
De directeur van de Veiligheidsregio maakt in deze periode een rondgang langs de diverse 
gemeenteraden en commissies met als doel  zich voor te stellen en een toelichting te geven op 
de financiële situatie zoals hij die bij zijn aantreden aantrof, de maatregelen die thans geno-
men zijn om de tekorten op de begroting weg te werken en een doorkijk te geven naar de 

toekomst. De begroting 2015 – 2018, die ook als raadsvoorstel voorligt (agendapunt 6c) wordt 
bij deze presentatie meegenomen. De tekorten voor 2014 en 2015 lijken te kunnen worden 
opgevangen door de getroffen maatregelen, en men hoopt dit voor elkaar te krijgen zonder 
dat er gelden hoeven te worden onttrokken aan de reserves, zoals eerder werd verwacht. 
Dit jaar zal gewerkt worden aan een model dat hanteerbaar is als verdeelsleutel voor de bij-

dragen van de diverse gemeenten. Dit kan bijvoorbeeld op basis zijn van de normen zoals die 
gebruikt worden bij de uitkeringen uit et gemeentefonds, of anderszins. Dit kan voor sommige 

gemeenten voordeling uitpakken, maar ook nadelig.  
De fractie Ronduit Open heeft de cijfers van de GGD voor regio Noord-Midden vergeleken met 
die van Zuid, en is tot de conclusie gekomen dat het bedrag per inwoner voor zuid aanzienlijk 
lager uit pakt. Volgens de heer van Lieshout is dit deels te verklaren uit het feit dat in Zuid 
alleen de Jeugdzorg van 5 t/ 19 jaar is meegenomen en in Noord-Midden wordt deze zorg uit-
gevoerd voor de 0 – 19 Jarigen. Bij vergelijking van cijfers moet je ook de pakketten vergelij-

ken. Buiten de vergadering wordt een afspraak gemaakt om dit met vragensteller, en ambte-
lijke ondersteuning van gemeente en regio door te spreken.  
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De portefeuillehouder merkt nog op dat we voor wat betreft het dekkingsplan van de brand-

weer ook zelf als gemeente voor de vraag komen te staan of er 4 posten moeten zijn, of dat er 
teruggegaan wordt naar 2, of dat samenwerking wordt gezocht met de posten van 
Thorn/Wessem. Deze discussie zal nog gevoerd gaan worden met de gemeenteraad. 

06 Raadsvoorstellen 

06a Wijziging Reglement van Orde voor de vergaderingen en werkzaamheden van de 
gemeenteraad 

De fractie Ronduit Open heeft bezwaren tegen het schrappen van het spreekrecht voor de in-
woners in de raadsvergadering. Dit recht heeft naar hun mening een democratische waarde.  
De fracties van Samen Verder, CDA, D66 en VVD zijn de mening toegedaan dat het spreek-
recht meer zin heeft in de commissies, omdat dan de inbreng nog van invloed is op de me-
ningsvorming binnen de fracties.  
De fractie Progressief Leudal merkt op de de presentielijst niet uit het Reglement van Orde 
moet worden geschrapt, omdat de ondertekening hiervan meer rechtszekerheid biedt, omdat 

de aanwezigheid van raadsleden in de vergadering middels handtekening kan worden aange-
toond. 
Het raadsvoorstel wordt rijp geacht voor bespreking in de raadsvergadering van 10 februari 
2015.   

06b Verkoop tennishal de Leistert 
Diverse fracties stellen vragen bij de lage taxatiewaarde nu ten opzichte van de taxatiewaarde 
in 2008, toen de tennishal is aangekocht door de gemeente. Daarnaast worden vragen gesteld 

over de toestand van het asbesthoudende dak, en of er claims kunnen komen van de kopers. 
De portefeuillehouder stelt dat de toestand van het dak, en het feit dat dit asbesthoudend is, 
bekend is bij de kopers, en dat daar geen claims te verwachten zullen zijn.  
Het raadsvoorstel gaat in feite alleen over de dekking van het verlies van de boekwaarde ut de 
reserve vastgoed en de reserve boekwinst Essent.  
Het raadsvoorstel wordt rijp geacht voor bespreking in de raadsvergadering van 10 februari 

2015. De fractie Ronduit Open zal in de presidiumvergadering laten weten of dit naar haar 
mening kan zonder nadere bespreking.   

06c Begroting 2015-2018 Veiligheidsregio Noord- en Midden-Limburg 
Zie agendapunt 5b 
Het raadsvoorstel wordt bespreekrijp geacht voor de vergadering van de gemeenteraad van 10 
februari 2015 

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 

Er zijn door de raad geen stukken doorverwezen naar de commissie 
08 Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking 

Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken voor deze vergadering 
09 Stand van Zaken 

09a Vitaal Leudal, Stand van zaken 
Mw. van Aaken, directeur bedrijfsvoering geeft in een korte presentatie de stand van zaken 

weer met betrekking tot de stand van zaken. De presentatie is bijgevoegd bij de stukken voor 
deze vergadering.  
Gevraagd wordt naar een korte schema of uitleg over de efficiencywinst bij de nieuwe proce-
dures (digitaal zaakgericht werken) ten opzichte van de huidige werkwijze. Dit kan voor som-
mige processen worden uitgelegd, maar nog niet alle processen zijn zo ver.  
Verder wordt gevraagd of kan worden aangegeven hoeveel de vertraging die is opgelopen door 
het vertrek van de gemeentesecretaris heeft gekost. De burgemeester geeft aan dat dit niet 

kan worden berekend, maar dat als er geen verdere vertragingen worden opgelopen 2018 wel 
haalbaar blijft om de O en F plannen te realiseren.   

09b Openstaande actiepunten 
Er zijn geen openstaande actiepunten 

09c Langetermijnkalender 
De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. Hierop 

kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de gegevens 

uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het betreft een plan-
ning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens vernieuwd en bij elke ver-
gadering aan de commissie ter kennis gebracht. 

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen  
Geen mededelingen 

10b Rondvraag 

De heer van Kessel vraagt om een geactualiseerde lijst van te koop staand gemeentelijk on-
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roerend goed. Deze lijst zal aan de commissie ter beschikking worden gesteld. 

Aanvulling vanuit griffie: deze vraag is al eerder gesteld en ingeboektals raadsvraag nr 
387/2014. Op 14 januari 2015 is als tussenbericht geantwoord: “lijst is reeds met Piet Verlin-
den besproken en hierna ter financiele beoordeling naar Financiën gezonden. Ik (Ambt. vast-
goed) ben aan het wachten op hun akkoord”. 
 

De heer van Kessel vraagt naar de resultaten van de onderhandelingen tussen gemeente, 
brouwerij en ’t Törp in Neeritter. De heer Verlinden antwoordt dat de heer van de Beuken hier-
over contact met de heer van Kessel zal opnemen.  

10c Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.50 uur onder dankzegging voor de geleverde inbreng. 

 


